مقدمة تعبير عن أحمد الشقيري بالإنجليزي
Ahmed Al-Shugairi is a journalist who has gained wide fame both in the Arab countries and internationally. Ahmed Al-Shugairi is considered one of the figures who had a clear influence on young people in the Arab world, due to many of the things he presented, but the most important of which is the Khawater program, which is one of the purposeful programs that was He offers it, and he has written many important books, which have left a great impact on people.
الترجمة: أحمد الشقيري هو إعلامي قد نال شهرة واسعة سواء في البلاد العربية أو عالميًا، ويعد أحمد الشقيري واحدًا من الشخصيات التي كان تأثير واضح على الشباب في الوطن العربي، وذلك بسبب العديد من الأمور التي قدمها، ولكن أهمها برنامج خواطر، وهو أحد البرامج الهادفة التي كان يقدمها، كما أنه قد قام بكتابة العديد من الكتب الهامة، والتي تركت تأثير كبير في الناس.
موضوع تعبير عن أحمد الشقيري بالإنجليزي
يشار من خلال موضوعنا إلى بعض المعلومات حول أحمد الشقيري والإنجازات التي قد حققها، وفي ذلك نذكر ما يلي:
Ahmed Al-Shugairi is Ahmed Mazen Ahmed Asaad Al-Shugairi. He is a Saudi journalist. He was born in Jeddah on June 6, 1973, but he is of Palestinian origins. He also has his own business in the field of household appliances. Ahmed Al-Shugairi studied at Al-Manarat Schools in Jeddah. But he completed his undergraduate studies in Long Beach in the United States of America, obtaining a bachelor’s degree in information systems management, and he also completed a master’s degree in business administration at the University of California.
الترجمة: أحمد الشقيري هو أحمد مازن أحمد أسعد الشقيري، وهو إعلامي سعودي الجنسية ، فقد ولد في جدة في السادس من يونيو عام 1973، ولكنه من أصول فلسطينية، كما أنه لديه التجارة الخاصة به في مجال الأدوات المنزلية، ولقد درس أحمد الشقيري في مدارس المنارات بجدة، ولكنه أكمل دراسته الجامعية في لونغ بيتش في الولايات المتحدة الأمريكية، وحصل على درجة البكالوريوس في إدارة نظم المعلومات، كما أنه قد أكمل دراسة الماجستير في تخصص إدارة الأعمال بجامعة كاليفورنيا.
Ahmed Al-Shugairi wrote many books, the aim of which was to encourage charitable work. Among these books are the book “Thoughts 1”, “Thoughts 2”, “Thoughts 3”, “Forty”, the book “Jewish Myths”, the book “My Journey with Gandhi”, the book “A Book’s Journey”, and the book “Our Nation is One, Our Crescent”. We are one and there is good in us.
الترجمة: قام أحمد الشقيري بكتابة العديد من الكتب، والتي كان الهدف منها الحث على القيام بالأعمال الخيرية، ومن بين تلك الكتب كتاب خواطر 1 وخواطر 2 وخواطر 3، وكتاب أربعون، وكتاب خرافات يهودية، وكتاب رحلتي مع غاندي، وكتاب رحلة كتاب، وكتاب أمتنا واحدة هلالنا واحد وفينا خير.
Ahmed Al-Shugairi also presented many purposeful programs, the most important of which were the Yalla Shabab program, the Seen program, the Thoughts program, Qumra, A Journey with Sheikh Hamza Yusuf, the movie Ihsan Min Al-Madina, the movie Ihsan Min Al-Haram, and Al-Rawad, even if he were among us.
الترجمة: كان أحمد الشقيري يقدم كذلك الكثير من البرامج الهادفة، ومن أهمها برنامج يلا شباب، وبرنامج سين، وبرنامج خواطر، وقمرة، ورحلة مع الشيخ حمزة يوسف، وفيلم إحسان من المدينة، وفيلم إحسان من الحرم، والرواد، ولو كان بيننا.
Ahmed Al-Shugairi has won many awards, including the Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum Knowledge Award. He also won first place as the most powerful and influential youth figure in the Arab world in a poll organized by the Emirati magazine Youth 20. He also received the Most Respected Personality Award. He reached the first rank in the Arab world, and ranked 143rd on the list of the 500 most influential Arab figures in the Arab world. He received the Ithra Award from the King Abdulaziz Center for World Culture, in addition to the Best Young Media Personality Award at the Third Young Media Forum in Jordan. He was nominated for the second time in the same year. For the award, he entered into a strong competition with the Qur’an reciter Mishary Rashid Al-Afasy, who is known for his attractive way of delivering speeches. He also won the best cultural television program, and that title was for the program “Khawatir” in particular.
الترجمة: لقد حصل أحمد الشقيري على الكثير من الجوائز منها جائزة الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم للمعرفة، وحصل كذلك على المركز الأول كأقوى شخصية مؤثرة في الوطن العربي من الشباب في الاستفتاء المنظم من قبل مجلة شباب 20 الإماراتية، وحصل كذلك على جائزة أكثر الشخصيات احترامًا، وقد وصل إلى الدرجة الأولى عربيًا، والمركز 143 ضمن قائمة أكثر 500 شخصية عربية مؤثرة بالوطن العربي، وحصوله على جائزة إثراء من قبل مركز الملك عبدالعزيز الثقافي العالمي، بالإضافة إلى جائزة أفضل شخصية إعلامية شابة في ملتقى الإعلاميين الشباب الثالث في الأردن، ورشح للمرة الثانية في نفس الجائزة، وقد دخل في منافسة قوية مع قارئ القرآن مشاري راشد العفاسي، وهو يعرف بطريقة إلقائه للكلام الجذابة، وحصل كذلك على أفضل برنامج ثقافي تلفزيوني، وكان ذلك اللقب لبرنامج خواطر بالأخص.

خاتمة تعبير عن أحمد الشقيري بالإنجليزي
In conclusion, we got to know one of the most important Saudi figures, Ahmed Al-Shugairi, and learned about his media career, as well as the achievements he achieved, and his clear influence on youth, which made him gain wide fame at the Arab and international levels as well.
[bookmark: _GoBack]الترجمة: في الختام، تعرفنا على واحدًا من أهم الشخصيات السعودية، وهو أحمد الشقيري، وتعرفنا على مسيرته الإعلامية، وكذلك الإنجازات التي حققها، وتأثيره الواضح على الشباب، والتي جعلته يكتسب شهرة واسعة على المستوى العربي والعالمي أيضًا.
